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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Újezd u Chocně 

konaného dne 22. 5. 2020 v 19,00 hod. v zasedací místnosti obecního úřadu 

 
Jednání vedl starosta obce Milan Fajfr (dále jako předsedající).  Zasedání zastupitelstva jsou 

veřejná. 

 

Přítomno: 4 členů zastupitelstva – zastupitelstvo je usnášeníschopné 

Milan Fajfr, Martin Beneš,  Dana Mánková, Miloš Kadrmas 

Omluveni: Kajzrlík Jan, Petr Fuksa 

 

 

 

1. Zahájení 

 

Určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu 

Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu pana Martina Beneše a Miloše Kadrmase a paní  

Danu Mánkovou zapisovatelkou.  

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce určuje ověřovateli zápisu pana Martina Beneše a Miloše Kadrmase a paní  

Danu Mánkovou zapisovatelkou.  

 

Výsledek hlasování:  pro: 4  proti : 0  zdržel se: 0 

 

Usnesení č.  9/2020 bylo schváleno 

 

2. Schválení programu 

 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu zasedání zastupitelstva. Nebyl vznesen 

žádný návrh na doplnění programu, případně bude řešeno v bodě různé. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje následující program zasedání: 

Program: 

1. Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Schválení programu 

3. Schválení žádosti o věcné břemeno 

4. Projednání 3. Zprávy územního plánu 

5.  Technická studie nové komunikace 

6. Žádosti o odkupy pozemků (Veselý, Pokorný) 

7.  Diskuse a závěr  

 

Výsledek hlasování: pro: 4  proti: 0  zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 10/2020 bylo schváleno 
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3. Schválení žádosti o věcné břemeno 

 

Zastupitelstvo obce projednalo žádost M. Marholda o zřízení Věcného břemene. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje věcné břemeno ve věci M. Marholda. 

 

Výsledek hlasování: pro: 4  proti: 0  zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 11/2020  bylo schváleno. 

 

 

4. Projednání 3. Zprávy územního plánu. 

 

V souvislosti s výzvou Stavebního úřadu ve Vysokém Mýtě o doplnění případných změn 

v územním plánu Zastupitelstvo obce informovalo o současném stavu územního plánu. 

 

a) V katastru obce nyní existuje potenciálně 202 míst (pokud by se jednalo o pozemky o 

velikosti 1000 m
2 
) využitelných k zástavbě. 

b)  Dosud bylo zastavěno jen 11. 

c) Pan R. Bojčuk podal žádost o zakomponování změny využití jeho pozemku z 

„chráněného pásu“ na „zemědělský půdní fond“. Viz Žádost. 

d) Případné žádosti o změny musí být doručeny do 3. 6. 2020. 

e) Doplnění změn bude na Stavební úřad do Vysokého Mýta odesláno 4. 6. 2020. 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje žádost pana Bojčuka. 

 

Výsledek hlasování: pro: 4  proti: 0  zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 12/2020 bylo schváleno. 

 

 

5. Technická studie nové komunikace 

 

Zastupitelstvo obce seznámilo s technickou dokumentací nové komunikace vedené od 

Hasičské zbrojnice k „Pazderce“. 

 

a) Investorem komunikace bude AG Skořenice, a.s., obec bude na investici participovat 

pravděpodobně částkou okolo 30% (bude upřesněno). 

b) Připomínka – velký zápach a hluk 

c) Pozvat předsedu AG na další veřejnou schůzi zastupitelstva 
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6. Žádosti o odkupy pozemků 

 

a) Žádost o odkup obecního pozemku pana Pokorného za účelem parkování vozidla 

vedle jeho pozemku u příjezdové komunikace. 

 

Výsledek hlasování: pro: 0  proti: 4  zdržel se: 0 

 

Žádost nebyla schválena. 

 

 

b) Žádost o odkup obecního pozemku pana Veselého (k pozemku naléhá obecní 

přístupová cesta). 

 

Výsledek hlasování: pro: 0  proti: 4  zdržel se: 0 

 

Žádost nebyla schválena. 

 

 

7. Diskuse a závěr 

 

- V rámci diskuse obecní zastupitelstvo informovalo o vyčištění a dezinfekci nového 

vrtu. Následně budou od 23. 5. 2020 vyčištěny a dezinfikovány staré vrty. 

- Je objednán dendrologický průzkum lip (bezpečnost a ochrana majetku - lámání 

větví+prorůstání kořenů). 

- Dokončení dětských hřišť v Prochodech a Chloumku. 

- Bude zřízeno věcné břemeno na pozemku za starou poštou za účelem přístupu k nově 

odkoupenému obecnímu pozemku. 

- Končí majetkový převod rybníku v Újezdu u Chocně z církve na obec. 

- Byly pozastaveny dotace z důvodu „Nouzového stavu“ – Covid 19. 

- Obec má v souvislosti s nouzovým stavem snížené příjmy. 

 

 

 

Závěr: 

Termín dalšího zasedání zastupitelstva bude stanoven a včas oznámen obvyklým způsobem.  

 

Zapsal:   Dana Mánková ……………………… 

 

Ověřovatelé zápisu:  Martin Beneš  ……………………… 

                                               Miloš Kadrmas ……………………… 

 

Starosta obce:   Fajfr Milan  ……………………… 

 

 

 

Vyvěšeno: 29.5.2020        Sejmuto: 

  


